
Fractie VVD HDSR 

 
 
Algemene Beschouwingen 
 
Het algemeen bestuur van HDSR in vergadering bijeen op 28 juni 2017  
 
Geachte voorzitter, geachte collega-bestuurders,  
de VVD-fractie heeft waardering voor de zorgvuldigheid waarmee de jaarstukken 
2016 zijn opgesteld.  
Wij sluiten ons aan bij de conclusie van de accountant, dat de financiële administratie 
en verantwoording in orde zijn.  
Het exploitatieoverschot over 2016 bedraagt ruim 6,3 miljoen euro.  
De risicodekkingsfactor van 2,9 wordt door de accountant ‘uitstekend’ genoemd.  
De periode waarin structureel moest worden bezuinigd, is afgesloten.  
HDSR is een financieel gezond waterschap en juist dan kan de gemakzuchtige 
verleiding groot zijn, en lopen wij het risico, dat wij afdrijven van onze kerntaken om 
ruimte te scheppen voor allerhande extra niet tot de kerntaak behorende activiteiten.  
 
Wij hebben het al zien gebeuren bij het toeristisch en cultuurhistorisch attractiepunt 
Kijk! Op de Wiericke.  
Én dat kan gemakkelijk weer gebeuren bij het benutten van meekoppelkansen. 
Tegen het gevaar dat wij afdrijven van onze kerntaken wil de VVD-fractie 
waarschuwen.   
Wij hebben namelijk in het verleden al eerder gezien, en wij zien het nu wederom, 
dat wel heel gemakkelijk wordt vastgehouden aan voorgenomen tariefsverhogingen.  
En daar willen wij een halt aan toeroepen! 
 
De VVD vindt ten principale dat,  
- als onze kerntaken naar behoren zijn verricht,  
- als kritisch is gekeken naar het te verwachten rendement van onze investeringen 

–óók in ‘duurzaamheid’;  
- als het efficiency verhogende bezuinigingsprogramma is uitgeput    
- als onze reservepositie op orde is  
- èn  
- als er dan toch nog geld overblijft,  
dat dat geld dan behoort te worden teruggegeven aan de belastingbetaler. 
Dat noemen wij verantwoord besturen. 
Dat noemen wij prudent en duurzaam financieel beleid.   
 
De VVD kan zich niet vinden in de voorgestelde bestemming van het 
exploitatieresultaat.  
Door het hele overschot te bestemmen naar egalisatie- en bestemmingsreserves 
blijft er geen ruimte over voor lastenverlaging en voor het eerder bereiken van 
kostendekkendheid. 
 
 
 



Wij kondigen nu reeds aan dat de VVD fractie niet zal instemmen met de in de 
voorjaarsnota voorgestelde belastingverhoging tarief watersysteem, en wij een 
daartoe strekkend amendement zullen indienen. 
 
Wij zijn ons ervan bewust dat de grote projecten en opgaven waar HDSR voor staat, 
naar behoren en met de grootst mogelijke zorgvuldigheid moeten worden uitgevoerd.  
Maar, wij vinden niet dat het getuigt van zakelijk, duurzaam en verantwoord besturen 
wanneer de burger telkens weer moet opdraaien voor de extra kosten, verpakt in 
verhoogde tarieven.  
 
Zelfs nu de noodzaak daartoe aantoonbaar NIET aanwezig is. 
 
Voorzitter, de VVD-fractie zou graag zien dat dit college voor de komende periode 
een andere keuze maakt.  
De keuze om met gezond verstand te kijken naar de voorgenomen plannen.  
Die keuze heet “de tering naar de nering zetten. 
Dat is zakelijk verantwoord besturen.  
En dat vindt de VVD prudent, duurzaam èn verstandig financieel beleid. 
 
Dank u voor uw aandacht. 
 
VVD fractie HDSR 
Reinout Woittiez (afw.) 
Katrien Varenhorst 
Bas Groenendijk 
Kees Duijvelaar 
 
 


